

## Product End-of-Life Notice

### 產品停產通知書

Date : May 19, 2014

日期：2014 年 5 月 19 日

Dear Valued Customer,

尊貴的客戶，您好！

For the purpose of providing our valued customers with cost effective products that meet our high quality and on-time delivery requirements, Edison Opto Corp. must periodically re-evaluate our product lines to ensure that the above purposes can be met. In view of this, we have decided to discontinue the products in the following table (hereinafter referred to as “the Products”). The last shipping date of the Products is December 31, 2014. Please be noted to provide the purchase order of the Products to us before June 30, 2014, so that we could arrange the production schedule of the Products.

為了提供 貴客戶高品質、交期準確且具有費用效益之產品的目的，我們必須定期的改善我們的產品線以確保達成前述目標。基此，我們已決定停止生產下列表格中所列之產品(以下簡稱”本產品”)。本產品最後交貨日為 2014 年 12 月 31 日，請 貴客戶於 2014 年 6 月 30 日前將本產品需求訂單提供給我司，以利生產作業安排。

EOL Product 停產產品		SAP Series No . SAP 料號	Last Order Date 最後下單日期	Last Date for Delivery 最後交貨日期	Replacement Product 可替代產品
SLM HR Series	7W	2PHR07CW11P00002	2014/6/30	2014/12/31	2PHM09CW38P12001
		2PHR07NW11P00002			2PHM09NW38P12001
		2PHR07WW05P00002			2PHM09WW38P12001
		2PHR07WW21P00002			2PHM09WW38P12001
	9W	2PHR09CW11P05002			2PHM09CW38P12001
		2PHR09NW11P05002			2PHM09NW38P12001
		2PHR09WW05P05002			2PHM09WW38P12001
	13W	2PHR13CW11P02002			2PHM16CW38P13001
		2PHR13NW11P02002			2PHM16NW38P13001
		2PHR13WW05P02002			2PHM16WW38P13001
	15W	2PHR15CW11P02002			2PHM16CW38P13001
		2PHR15NW11P02002			2PHM16NW38P13001
		2PHR15WW05P02002			2PHM16WW38P13001
	24W	2PHR24CW11P03002			2PHM30CW38P13001
		2PHR24NW11P03002			2PHM30NW38P13001
		2PHR24WW05P03002			2PHM30WW38P13001
		2PHR24WW21P03002			2PHM30WW38P13001
	35W	2PHR35CW11P03002			2PHM40CW38P16001
		2PHR35NW11P03002			2PHM40NW38P16001
		2PHR35WW05P03002			2PHM40WW38P16001
		2PHR35WW21P03002			2PHM40WW38P16001
	9W	2PHR09NW11P08002			(Being developed)
		2PHR09WW05P08002			(Being developed)
	11W	2PHR11NW11P08002			(Being developed)
		2PHR11WW05P08002			(Being developed)
	22W	2PHR22CW21P08002			(Being developed)
		2PHR22NW11P08002			(Being developed)

We regret any inconveniences that may occur and we are fully committed to ease any transitional effects. If you have any questions or requirements, please feel free to contact us.

我們對於可能造成 貴客戶之不便利深表歉意，我們亦承諾將盡全力減少此過渡期間造成之影響。如 貴客戶有任何疑問或需求，歡迎隨時與我們聯繫。

Edison Opto Corporation

艾笛森光電股份有限公司

